

Title (en)

Support device for a dispenser for a WC deodorant

Title (de)

Haltevorrichtung für einen Spender eines WC-Deodorants

Title (fr)

Dispositif de support pour un distributeur d'agent désodorisant de toilet

Publication

EP 1449969 A2 20040825 (DE)

Application

EP 04004028 A 20040223

Priority

DE 10307739 A 20030224

Abstract (en)

Device for holding a WC deodorant is in the form of a hook for attaching to the upper edge of a toilet bowl and consists of a first arm (10) extending downward from the upper edge of the toilet bowl on the inner side and to which a WC deodorant is attached, a second arm (50) extending downward from the upper edge of the toilet bowl on the outer side, and an intermediate part (30) lying on the upper edge of the toilet bowl and connecting the first and the second arm. Devices (32) are provided for adjusting the width of the holding device and/or devices (12) are provided for adjusting the length of the first arm. Preferred Features: The intermediate part is provided with the devices for adjusting the width of the holding device.

Abstract (de)

Eine Haltevorrichtung für ein WC-Deodorant (2) hat die Form eines an dem oberen Rand eines WC-Beckens anbringbaren Hakens. Sie umfasst einen ersten Schenkel (10), der sich an der Innenseite des WC-Beckens von dem oberen Rand im wesentlichen nach unten erstreckt und an dem ein WC-Deodorant (2) anbringbar ist, einen zweiten Schenkel (50), der sich an der Außenseite des WC-Beckens von dem oberen Rand im wesentlichen nach unten erstreckt, und ein Zwischenstück (30) zum Verbinden des ersten und des zweiten Schenkels (10; 50) miteinander, wobei das Zwischenstück (30) im wesentlichen auf dem oberen Rand des WC-Beckens aufliegt. Die Haltevorrichtung weist außerdem Vorrichtungen (32) zum Verstellen der Breite der Haltevorrichtung und/oder Vorrichtungen (12) zum Verstellen der Länge des ersten Schenkels (10) auf. Die Verstellvorrichtungen (12, 32) können ein Gleitschiebelement (13, 33), ein Rasterschiebelement (13a, 33a) und/oder eine Noppen-Loch-Verbindung (13b, 33b) aufweisen und/oder aus gefalteten Verbindungselementen (45) gebildet sein, die eine ziehharmonikaartige Bewegung ausführen können. <IMAGE>

IPC 1-7

E03D 9/03

IPC 8 full level

E03D 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 9/02 (2013.01); **E03D 9/032** (2013.01)

Cited by

AU2008248219B2; DE102008037723A1; WO2023122516A1; WO2005108688A1; WO2012064362A1; WO2017050529A1; WO2010018006A1; WO2008137045A1; JP2009520896A; US8181282B2; US8291524B2; US9366016B2; US9422702B2; US9546477B2; US10196803B2; US10669704B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1449969 A2 20040825; EP 1449969 A3 20050316

DOCDB simple family (application)

EP 04004028 A 20040223